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Beslutande Ledamöter 

Emma Mmadueme (S), Ordförande 
 
Föreningsrepresentanter 
Ingrid Gisselsson, HRF Hörselfrämjandet 
Curt Farén, Hjärt- och lungföreningen 
Oliver Sandström, FUB 
 

  

Övriga närvarande Tjänstemän 

Anna Svedäng, sekreterare 

Justerare Oliver Sandström 

Justeringens plats och tid Kommunhuset, 2023-08-28, kl 10:00  
 

Underskrifter 

 Sekreterare 

 

Paragrafer §§ 8-12 
 Anna Svedäng  

 Ordförande 

  

 Emma Mmadueme  
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 Oliver Sandström  
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§ 8 Dnr 2023/00375  

Godkännande av dagordning  

Tillgänglighetsrådets beslut 

Dagordningen godkändes. 
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§ 9 Dnr 2023/00376  

Genomgång av föregående mötesprotokoll 

Genomgång av föregående mötesprotokoll. Det fanns inget att tillägga. 
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§ 10 Dnr 2023/00377  

Svar på frågor från föregående möte  

På föregående möte ställde Curt Farén från hjärt- och lungföreningen frågan: Vem 

är det som har hand om registret över hjärtstartare i kommunen? Vem ser till att de 

fungerar/byter batterier? 

Svar (från Monica Liljemark): Kommunen har inget samordnat register, utan det är 

respektive verksamhet som ansvarar för underhåll av sina hjärtstartare.  

 

Ingrid Gisselsson från Hörselskadades riksförbund har via telefon ställt frågan om 

hur kommunen arbetar med höga ljudnivåer i förskolan. 

Förskolechefen Marie Eriksson har svarat skriftligt på frågan: Inom 

förskoleverksamheten är ljudmiljön en mycket viktig faktor i arbetsmiljön, både för 

barn och vuxna! 

Det som skapar de flesta ljud i förskolan är vi människor samt material som vi 

använder. Att ”dämpa ljudet vid källan” är effektivt, utifrån det så pågår ständigt ett 

arbete i verksamheten för att minimera de höga ljuden. Genom lärarnas 

förhållnings- och arbetssätt, tex genom att dela barnen i mindre grupper, så sänks 

ljudnivåerna. Utöver detta så görs vid inköp materialval med hänsyn till ljudmiljön, 

tex så har vi bord med ljuddämpande skivor, lekmaterial mm väljs de bättre 

alternativen osv. Hur våra lokaler är utformade påverkar också väsentligt vår 

ljudmiljö! I nya lokaler så används dämpande golvmattor, bra akustikplattor i taken 

osv för att få så bra ljudmiljö som möjligt. Det pågår även ett arbete med att göra 

ljuddämpande åtgärder i äldre lokaler, i första hand med ljuddämpande tak.  
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§ 11 Dnr 2023/00378  

Information från kommunstyrelsen 

Ordförande Emma Mmadueme (S) informerar om att följande togs upp på 

kommunstyrelsemötet det 20 juni: 

- Information om kommunens förberedelser inför eventuella skogsbränder.  

- Information om ny lag gällande brottsförebyggande arbete.  

- Revidering av biblioteksplan för Ovanåkers kommun. 
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§ 12 Dnr 2023/00381  

Frågor till nästa råd 

Oliver Sundström (FUB) har ett önskemål om att förtydliga vad som är gång och 

vad som är cykelbana i Edsbyns centrum, framförallt vid busshållplatsen utanför 

Folktandvården. Han berättar om en olycka som inträffat på platsen då en cyklist 

behövt väja för gående på cykelbanan och ramlat. Problemet är dock mer generellt 

på de platser där folk står och väntar på bussen och därmed ofta står i cykelbanan.   

 

 


